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Knut Erik Sandsund X Leder 99442780 leder@kattemhandball.no
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Franziska Luther - Kasserer 40018457 kasserer@kattemhandball.no
Hanne Lien X Sekretær 98412654 sekr@kattemhandball.no
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1 Godkjenne referat fra forrige møte
Ingen kommentarer. Sekretær

2 Økonomi
Etter Q3 ligger klubben på -148.000 kr, der årets budsjett er på -128.000. Det
forventes å ende på ca budsjett ved årets slutt.
Kontolikviditeten er høyere i 2024 enn i 2023.
I desember er det en del kostnader som styrehonorar, trenerhonorar m.m.
Inntekter fra kiosksalg er på et relativt høyt nivå sammenlignet med siste år.
I november måned er det kostnader relatert til påmelding reisecup.

Styreleder

3 Hall og kiosk
4 av 6 garderober er ferdig oppusset, hvorav kun to er bekreftet ferdige av
Eiendom.

Styreleder

Det er en rekke utfordringer knyttet til enkeltlag, når det gjelder opplæring og
oppmøte (tilsynsvakt). Styret anbefaler å kontakte medielinjer for å få på plass
produksjon av en opplæringsvideo, dette for å forenkle opplæringen av
tilsynsvaktene.

Styreleder

Det går rykter om ufin oppførsel av ungdomsgjenger mot tilsynsvaktene, spesielt
på kveldstid i ukedagene. Dette er nok i stor grad relatert til at utgangsdøren står
åpen, det anbefales at denne alltid er låst. Det er nå så ille at enkelte foreldre gruer
seg til kveldsvaktene.

Styret

Gymsal er stengt fra og med tirsdag 3.desember til og med 6.januar.
Erstatningstilbud for lag som da mister sine treninger:

- Lørdag 30.11.24: 15:30 – 17:30
- Lørdag 07.12.24: 10:00 – 12:00
- Søndag 15.12.24: 10:30 – 12:30

Sportslig leder

Hallen åpner 2.januar, selv om skolen starter 6.januar Styreleder
4 Sportslig

Kristin Olsvik har trekt seg fra Sportslig Utvalg, det vil bli vurdert fortløpende om
klubben trenger å erstatte henne. Det ble foreslått at sportslig leder vurderer å få
inn et medlem fra lavere lag.

Sportslig leder

Mini-cup 1.-2.februar i Åsheimhallen. Dette blir et todagersarrangement.
Påmelding åpner 2.januar. J/G 2016 har ansvaret for arrangementet. Sportslig
leder følger opp med foreldrekontaktene.

Sportslig leder

Sportslig utvalg skal diskutere om klubben kan få til samtreninger for gutter, på lik
linje med det man gjør for jenter 2011-2013 på fredagene. Fredagstreningene skal
evalueres av trenerne på spillermøte.

Sportslig leder

Neste trenermøte er 22.januar Sportslig leder
5 Årshjul og oppgaver

Det mangler noen utbetalinger av trenerhonorarer, dette er i stor grad relatert til
manglende politiattest.

Styreleder

Ny valgkomite må på plass. Styret foretok loddtrekning og vil følge opp med de
lagene og foreldrene som ble trekt.

Styret

Budsjettet for 2025 skal jobbes ut fram mot neste styremøte i januar, hvor
budsjettet som skal spilles inn til årsmøtet blir utarbeidet.

Styreleder

6 Eventuelt
Klubben har etablert «Mitt varsel», men har foreløpig ikke fått ut link til dette på
hjemmesiden.

Nestleder



Sak
nr. Sak Oppfølging

Hoopit har en prisøkning på ca 250% fra og med 1.januar 2025. Totalt blir det
30.000 kr inkl. mva for 2025. Styret diskuterte om det finnes reelle alternativer til
Hoopit, og i praksis gjør det ikke det med mindre vi går for en løsning som vil kreve
mye mer administrativ belastning for styret og spesielt foreldrekontaktene i de
ulike lagene. Styret tar med dette inn i budsjettarbeidet i januar, og skal også
undersøke nærmere de alternativene som eventuelt finnes.

Styreleder

Neste styremøte: xx.01.25


